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AGENDAPUNTEN : 

1. Verslag vorige vergadering - oktober 2021.  

Het verslag wordt zonder opmerkingen unaniem goedgekeurd 

2.  Toelichting en bespreking van het subsidiereglement voor een geïntegreerde aanpak 

voor opvang en hergebruik van hemelwater (op vraag gemeente)   

Toelichting door de mevrouw Liesbeth Vanobbergen met het oog op het uitbrengen van 

een advies van de MAR    

Liesbeth Vanobbergen, milieuambtenaar bij de gemeente Kortenberg geeft een uitgebreide 

toelichting aan de hand van een presentatie. Deze presentatie zal aan de leden van de MAR 

bezorgd worden. 

 

Er worden vragen gesteld over oa : 

- waarom dit reglement alleen van toepassing is voor private personen en niet voor bedrijven 

of KMO’s?  De gemeente wijst op de voorbeeldfunctie : eerst de burgers sensibiliseren, 

nadien de rest. 

- het budget dat uitgetrokken wordt en de beperkte looptijd van dit reglement. Het budget  

bedraagt 25.000 euro. En een audit heeft duidelijk gemaakt dat men geen reglementen kan 

goedkeuren die legislatuuroverschrijdend zijn: vandaar de looptijd tot eind 2024. De 

gemeente heeft zich gespiegeld aan Antwerpen waarvoor een soortgelijk reglement slechts 

17 aanvragen ingediend werden.  Men maakt zich sterk dat het budget volstaat om aan de 

vragen tegemoet te komen 

- er is een discussie over de mate en de graad van “ontharding”. Sommigen pleiten voor 

halfverhardingen (bv. honingraatmotief) en vinden het een gemiste kans dat gedeeltelijke 

onthardingen niet in aanmerking komen voor subsidiering. De gemeente kiest voor een 

“duidelijke” oplossing en gaat voor een volledige ontharding.  

- er zijn vragen of het luik “ontharding” een soort van amnestie inhoudt voor 

bouwovertredingen uit het verleden? De gemeente verduidelijkt dat het niet de bedoeling is 

om handhavingsdossiers op te stellen voor dergelijke overtredingen, maar stelt wel 

uitdrukkelijk dat het niet de bedoeling is om niet vergunde onthardingen te subsidieren. De 

gemeente kiest voor rechtlijnigheid en duidelijkheid.  

- er wordt gepleit dat de gemeente in zijn communicatie naast het subsidiereglement ook 

tegelijkertijd een duidelijke handleiding (met wat kan en niet kan) zou verspreiden naar de 

bevolking. 

De MAR verleent een positief advies over dit dossier maar vraagt dat de gemeente oog 

heeft voor de geformuleerde vragen en bedenkingen die ter vergadering werden geuit. 
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3.             Subsidiereglement vochtbestrijding in kelders (op vraag gemeente) 

Toelichting door de mevrouw Liesbeth Vanobbergen met het oog op het uitbrengen van 

een advies van de MAR   

Liesbeth Vanobbergen, milieuambtenaar bij de gemeente Kortenberg geeft een uitgebreide 

toelichting aan de hand van een presentatie. Deze presentatie zal aan de leden van de MAR 

bezorgd worden. 

 

Er worden een aantal vragen en bedenkingen geformuleerd vanuit de MAR. 

Er wordt benadrukt door de gemeente dat men met deze gerichte maatregel - die een zeer 

tijdelijk karakter heeft - de pompen uit de kelders wil krijgen. De communicatie zal dan ook 

gericht worden naar de belanghebbenden die hiervoor in aanmerking komen. De maximale 

subsidie bedraagt 2.000 euro per adres en men is van oordeel dat de kostprijs van 

“bekuiping” schommelt in een vork, ordegrootte 10.000 tot 17.000 euro. 

De MAR verleent een positief advies over dit dossier. 

 

4. Bespreking aanzet tot bermbeheersplan Kortenberg – voorstel van Natuurpunt 

Kortenberg (het voorstel werd vooraf aan de leden bezorgd) 

Henk licht namens Natuurpunt kort het document toe. 

De gemeente erkent dat de twee opgesomde bermen zeer waardevol zijn, maar stipt aan dat 

de berm aan D’ieteren niet in handen van de gemeente zit , want de berm ligt aan een 

gewestweg. AWV is hier verantwoordelijk. 

Een nieuw bermbeheersplan voor de komende 10 jaren is in voorbereiding. Studiebureau 

Altea is ermee bezig. Heeft al een toelichting gegeven aan de milieudienst maar nog geen 

tekst bezorgd. 

De gemeente vindt de nota van Natuurpunt een mooie aanvulling die past in de filosofie die 

het bestuur huldigt. De gemeente zal dan ook dit document  bezorgen aan Altea. 

De afspraak is dat er in december een eerste bespreking van het ontwerp bermbeheersplan 

is gepland in het college van burgemeester en schepenen.Nadien werkt de administratie van 

de gemeente het dossier uit in overleg met alle betrokken diensten 

In het voorjaar van 2022 komt het dossier (het nieuwe bermbeheersplan) ook op de MAR. 

 

5.  Stand van zaken luchthavendossier (staten-generaal geluidsoverlast georganiseerd door 

minister Gilkinet)   

Toelichting door Henk. Op donderdagavond 30 september is een eerste vergadering van een 

soort van staten-generaal doorgegaan. Context: Gilkinet moet van de rechtbank een overleg 
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organiseren over de geluidsoverlast. Hij heeft daar een hele tijd mee gewacht en uiteindelijk 

pas nu is hij ermee gestart  

De vergadering zelf viel wat tegen. Er was wel veel volk : een kleine honderd aanwezigen. 

Vooral burgemeesters uit Brussel en Vlaams-Brabant, allerhande bewonersgroepen (veel uit 

Brussel) ; zgn. stakeholders van de luchthaven (oa. VBO, VOKA, de vakbonden, de luchthaven 

zelf, de luchtvaartmaatschappijen, DHL, de Bond Beter Leefmilieu, een vertegenwoordiger 

van de Vlaamse en Brusselse regering, enzovoort).  Vanuit Kortenberg namen burgemeester 

Alexandra Thienpont en Henk Cuypers deel. 

De moderator bleek niet echt opgewassen om deze vergadering ordentelijk in goede banen 

te leiden. Zo bleef er onduidelijkheid over de finaliteit van deze vergadering ; of er een 

(eind)rapport of verslag komt van deze sessies waarover dan advies wordt gevraagd van de 

gewestregeringen, over de juiste beslissingsprocedures,  worden beslissingen in consensus 

genomen,  enzovoort 

Er stonden twee presentaties van het directoraat-generaal Luchtvaart (DGLV)op het 

programma. 

In een eerste presentatie (nogal technisch) informatie over vliegprocedures (vastlegging, 

welke stappen, …), over de definiëring van 9 zones die werden uitgenodigd. Informatie over 

9 rechterlijke uitspraken - goed voor 17 miljoen aan dwangsommen. De spreker hield 

pleidooi voor globale aanpak. Hij stond ook stil bij de verwachtingen van de overheid en de 

bewonersgroepen. Men heeft alle desiderata van de bewonersgroepen opgelijst in 

categorieën. Hier bijvoorbeeld naast afbouw nachtvluchten, QC verlagen, vliegprocedures, 

structurele maatregelen (zoals verlenging banen en delokalisatie luchthaven) sprake van 

belasting op vliegtuigtickets, kerosinetaks en korte afstandsvluchten eruit.  

 

De tweede presentatie ging over sociaal economische aspecten, duurzame ontwikkeling, 

vracht en personenvervoer, verwachtingen, …. 

Na elke presentatie kon per zone één vertegenwoordiger een repliek geven van maximaal 

drie minuten. 

Dat gaf een kakafonie. Sommigen grepen het moment aan om een klaagzang te geven over 

de geluidsoverlast die hun zone te verduren kreeg. Terwijl anderen de discussie op een hoger 

niveau trokken en pleiten voor een aantal maatregelen om het geluid aan de bron te 

reduceren (nachtvluchten afbouwen, QC’s verlagen, meest lawaaierige toestellen verbieden, 

enzovoort). Ook klonken er een aantal stemmen om de luchtvaart meer duurzamer te 

maken, iets wat in de 2de presentatie nauwelijks aan bod kwam. Veel sprekers hielden ook 

een pleidooi om te sleutelen aan de QC’s en de nachtvluchten af te bouwen. 

Er zijn aldus de moderator die de vergadering leidde, vier sessies gepland. De volgende 

afspraak is pas medio december voorzien.Maar wat we daar mogen verwachten qua 

programma en inhoud, is koffiedik kijken. We zijn zonder enig verdere afspraken qua 

programma uit elkaar gegaan. 
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6.       Varia 

-  klimaatcafé gemeente  

Schepen Kristien Goeminne meldt dat zij tevreden is over de klimaatavonden die eind 

oktober plaats grepen. Of en wanneer er een vervolg hierop komt is nu nog niet duidelijk  

- Aziatische hoornaar: Hendrik signaleert dat de Aziatische hoornaar spijtig genoeg in opmars 

is. Er zijn haarden bekend in Leefdaal.   

 

Verslag: Henk Cuypers (secretaris MAR) 


